
                                                                                                  Den 12.11.21. 

Høringssvar fra område Med for skole-og dagtilbud. 

Område Med for skole- dagtilbud har følgende kommentar til §32 tilbuddets 
fremtidige placering. 

Vi mener at ressourcerne er bedst brugt ved at samle tilbuddet på en matrikel i 
kommunen. Samtidige er det vigtigt for personalet at en sammenlægning ikke 
resulterer i dårligere rammer end de er på nuværende tidspunkt. Derfor er det 
vigtigt at det bliver ordentlige holdbare løsninger som giver de rigtigt rammer for 
de medarbejder og børn der skal være i de rammer. Vi skal huske på at hvis de 
rigtigt rammer ikke er der er de med til at påvirke børnenes trivsel og udvikling. 
Det er en medarbejdergruppe som gennem længere tid har været presset af 
fysiske rammer, som langt fra er optimale, og derfor nu ønsker, at der tænkes i og 
investeres i optimale og langsigtede løsninger, som sikre trivsel og udvikling for de 
af kommunens børn, der er allerhårdest ramt 

Håber I som politikker husker på at giver de rigtigt vilkår, så personalet kan løfte 
den hjemtagende kerneopgave ordentlig frem ad rettet. 

                                 Med venlig hilsen 

Medarbejderne i område Med for skole- og dagtilbud 

 


